
Protokół Nr LXIV/2023 

LXIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 25 września 2023 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 14 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia LXIV zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Dariusza Saternusa, Mecenasa Michała Ladę, Skarbnik Monikę Starczewską, radnych, 

sołtysa, pracowników urzędu oraz wszystkich obecnych.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

Radny Dariusz Świerczyna nieobecny. Nieobecność usprawiedliwiona. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła dzisiejszy porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: LXIII. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
2) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
budżetu Gminy Koniecpol na rok 2023. 
3) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych. 
4) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 
5)  w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XLII/538/2023 
Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 lipca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż lokalu nr 2 znajdującego się w budynku mieszkalnym znajdującym się na 
działce nr ewid. 1970/6, obręb Koniecpol. 
6) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 67/1, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 
7) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 67/2, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 
8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 101, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 
9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 
3015/4, obręb Koniecpol, gmina Koniecpol. 
10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcami, których przedmiotem dzierżawy jest ta sama 
nieruchomość na okres kolejnych 3 lat. 
11) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji.  
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12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rolnych położonych w rejonie ul. Mickiewicza w Koniecpolu. 
13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rolnych położonych w rejonie  ul. Orzechowej w Starym 
Koniecpolu. 
14) w sprawie nadania ulicy położonej na terenie miasta Koniecpol nazwy „Słoneczna”.  
15) w sprawie zmiany uchwały nr LXIII/549/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 
23 sierpnia 2023r. w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego.  
16) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości nr 
ewid. 126/4, obręb Stary Koniecpol. 
6. Wystąpienia zaproszonych gości. 
7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
8. Interpelacje radnych. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad LXIV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

 

Ad. 4 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzednich sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem LXIII sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

23.08.2023 r. do 25.09.2023 r. (zał. do protokołu), najważniejsze wydarzenia i inwestycje w 

naszej gminie. Sekretarz Sebastian Musiał przedstawił informację o postępowaniach 

przetargowych tj. przebudowa drogi Radoszewnica – Łysiny, przebudowa ul. Pułaskiego z 

przebudową skrzyżowania z ul. Prusa, remonty dróg na ul. Chrząstowskiej (chodnik i 

jezdnia), remont chodnika na ul. Działkowej, remont chodnika i jezdni na ul. Parafialnej w 

Łysinach. Dyrektor Biura Dariusz Saternus powiedział o zorganizowanym rajdzie 

rowerowym, który odbył się w dniu 19.09.2023 r. oraz poinformował o najważniejszych 

wydarzeniach sportowych.  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Monika Starczewska – w 2023 r. Wieloletniej Prognozy Finansowej dochody 

ogółem zmalały o 1.848.444,80 zł, w tym dochody bieżące wzrosły o 3.277.319,82 zł, z tego 

z subwencji ogólnej – 2.270.276,00 zł, dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na 

cele bieżące – 943.425,93 zł, pozostałe dochody bieżące – 63.617,89 zł, dochody majątkowe 

zmalały o 5.125.764,62 zł. Są to dochody z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na 

inwestycje, które częściowo zostały przesunięte na rok 2024. 

Wydatki ogółem zmalały o 4.141.597,44 zł, w tym wydatki bieżące wzrosły o 1.225.162,34 

zł, wydatki majątkowe zmalały o 5.366.759,78 zł. Jest to również związane z przesunięciem 
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niektórych wydatków z roku 2023 na 2024. W wyniku dokonanych zmian deficyt budżetu 

2023 roku zmalał o kwotę 2.293.152,64 zł i zostały zmniejszone przychody z budżetu o tę 

samą kwotę. Zmniejszono przychody z tytułu wolnych środków o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt 6 o kwotę 1.239.323,72 zł oraz z tytułu nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych o 

kwotę 1.053.828, 92 zł. W 2024 r. prognozy dochody ogółem wzrosły o 6.616.789,61 zł i o tę 

samą kwotę wzrosły wydatki majątkowe. Pani Skarbnik odniosła się do bieżącej sytuacji 

gminy i zaczęła od reguły równoważenia części bieżącej budżetu z artykułu 242 ustawy o 

finansach publicznych, który od 2022 roku brzmi, że organ stanowiący nie może uchwalić 

budżetu, w którym planowane wydatki bieżące są wyższe niż dochody bieżące, powiększone 

o przychody z artykułu 217 ust. 2 pkt  5,7 i 8. Również wykonanie wydatków bieżących nie 

może być wyższe niż te dochody powiększone o  wspomniane przychody. W 2022 r. reguła ta 

została rozluźniona i do relacji na lata 2023-2025 dochody bieżące mogą być powiększone o 

przychody z artykułu 217 ust. 2 pkt 6, czyli tak zwane wolne środki, a dla tych jednostek, 

które tych dwóch warunków nie spełniają istnieje jeszcze możliwość, że w latach 2022 -2025 

jednostka w danym roku może nie spełniać relacji z artykułu 242 pod warunkiem, że w latach 

2022-2025 suma przekroczeń tej relacji nie będzie wyższa od sumy nadwyżek wynikających 

z relacji w poszczególnych latach. Gmina Koniecpol dzięki polityce trzymania dyscypliny 

wydatków bieżących  od roku 2015 wypracowywała  nadwyżkę operacyjną, czyli dochody 

bieżące były wyższe od wydatków bieżących o kwoty ponad cztery, pięć a w roku 2021 o 

ponad siedem milionów złotych. W roku bieżącym na dzień ostatnich sprawozdań 

budżetowych, czyli na 31.08.2023 r. mamy wykonaną nadwyżkę operacyjną  w wysokości 

prawie 3 mln zł. Przy czym do końca sierpnia wpłynęła jedna trzecia kwoty z tytułu 

uzupełnienia subwencji, czyli do końca roku z tego tytułu wpłynie do budżetu gminy jeszcze 

ponad 1,5 mln zł dochodów bieżących. W planie mamy założony deficyt operacyjny, ale 

wchodzi w to m.in. utworzona rezerwa ogólna i rezerwa kryzysowa, wydatki na obsługę 

zadłużenia z pewnym zapasem. W zakresie nadwyżek mamy jeszcze ogromny zapas z art. 

242. Pani Skarbnik odniosła się do kwestii aktualnego zadłużenia, które w dniu dzisiejszym 

wynosi około 6,9 mln zł. Do końca roku planowana jest spłata prawie milion złotych. 

Zgodnie z podjętą uchwałą ws. emisji obligacji planujemy wyemitować do końca roku 

obligacje o wartości 13 mln zł. Emisja zaplanowana jako wkład własny do szeregu inwestycji 

a także do dużych zadań remontowych dróg, o które zabiegaliśmy od wielu lat i na które 

udało nam się pozyskać dofinansowanie ze środków unijnych a także z polskiego ładu. Są to 

zadania inwestycyjne, jak budowa przedszkola  wraz z drogą dojazdową, do którego w tym 

roku ze środków własnych dokładamy ponad 5,4 mln zł, budowa zespołu sportowego do 

którego dokładamy prawie 2 mln zł, przebudowa i rozbudowa ul. Rzecznej, do której 

dokładamy 300 tys. zł. Przebudowa ul. Niwa – 700 tys. zł, budowa kanalizacji sanitarnej i 

deszczowej w Koniecpolu dzielnica Magdasz – 1,1 mln zł, przebudowa ul. Pułaskiego – 990 

tys. zł, przebudowa targowiska – 1 mln 400 tys. zł, remont dróg wkład własny do środków z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – 800 tys. zł. Emisja jest pozyskana tylko jako wkład 

własny do tych zadań, na które pozyskaliśmy dofinansowanie. Plan wydatków majątkowych 

na ro 2023 , który po dokonaniu przesunięć będzie wynosił 38 mln zł, to planowana emisja w 

kwocie 13 mln zł stanowi około 34% planowanych na ten rok inwestycji. Nie stać naszej 

gminy na to, żeby zrezygnować ze środków, które udało nam się pozyskać. Jeżeli nie 

pozyskalibyśmy tych obligacji, tego wkładu własnego to realizacji niektórych projektów by 

przepadała.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania:  
- Uchwała Nr LXIV/551/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr LXIV/552/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 

Gminy Koniecpol na rok 2023. 
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
- Uchwała Nr LXIV/553/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych. 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXIV/554/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. w 

sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz poprosiła 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koniecpolu Wojciecha Skrobicha o odczytanie 

opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

Zgodnie  

z regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych ustalonego 

uchwałą Rady Miejskiej w Koniecpolu Nr LXIV/553/2023 r z dnia 25.09.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz zwróciła się do radnych o zgłaszanie się 

kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono 3 radnych, którzy wyrazili zgodę na pracę w komisji: 

1. Radny Wojciech Skrobich – przewodniczący komisji skrutacyjnej,  

2. Radny Rafał Chojnacki – członek komisji skrutacyjnej,  

3. Radny Mateusz Szymala – członek komisji skrutacyjnej.  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem składu Komisji Skrutacyjnej: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej -Wojciech Skrobich; 

Członek Komisji Skrutacyjnej – Rafał Chojnacki; 

Członek Komisji Skrutacyjnej – Mateusz Szymala. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

Powołana komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy i zajęła się przygotowaniem kart do 

głosowania. 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej wyjaśnił, że głosowanie jest tajne. Głosowanie jest na 

jednego kandydata i każdy radny dokonuje wyboru na tak lub nie. Następnie komisja 

skrutacyjna rozdała opieczętowane karty do głosowania 14 obecnym radnym na sesji. Na 

kartach głosowania umieszczone było nazwisko jednego kandydata. Przystąpiono do tajnego 

głosowania nad wyborem kandydata na ławnika wg regulaminu głosowania.  

Po wrzuceniu ostatniej karty do urny komisja skrutacyjna przystąpiła do obliczenia głosów  

i podania wyników głosowania. 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Radny Wojciech Skrobich odczytał protokół z wyborów 

ławnika do Sądu Okręgowego w Częstochowie, który wraz z kartami do głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. 

W wyniku tajnego głosowania komisja skrutacyjna stwierdziła, że na podstawie wyników 

głosowania tajnego na ławnika do Sądu Okręgowego w Częstochowie wybrana została Pani 

Katarzyna Marek ilością 14 głosów - za, przeciw wyborowi – 0 głosów, bez dokonania 

wyboru – 0 głosów. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała uchwałę Nr LXIV/554/2023 Rady Miejskiej w 

Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  

 

 

- Uchwała Nr LXIV/555/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 

r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XLII/538/2023 

Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 lipca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu nr 2 znajdującego się w budynku mieszkalnym znajdującym się na 

działce nr ewid. 1970/6, obręb Koniecpol. 

 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/556/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 67/1, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 
 
 Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr LXIV/557/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 67/2, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 
 
 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/558/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 101, 
obręb Łysaków, gmina Koniecpol. 

 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/559/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 3015/4, 
obręb Koniecpol, gmina Koniecpol. 

 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcami, których przedmiotem dzierżawy jest ta sama nieruchomość na okres 

kolejnych 3 lat. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXIV/561/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr LXIV/562/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rolnych położonych w rejonie ul. Mickiewicza w Koniecpolu. 

 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/563/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rolnych położonych w rejonie  ul. Orzechowej w Starym 
Koniecpolu. 

 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXIV/564/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. w 

sprawie nadania ulicy położonej na terenie miasta Koniecpol nazwy „Słoneczna”. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/565/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie zmiany uchwały nr LXIII/549/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 
sierpnia 2023r. w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego.  
 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIV/566/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 września 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości nr ewid. 
126/4, obręb Stary Koniecpol. 
 
 

 
Przystąpiono do głosowania.  
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
Ad. 6 Wystąpienia zaproszonych gości. 
 

Nie było wystąpień zaproszonych gości.  

 

Ad 7 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz w dniu 21.08.2023 r. złożyła pisemna interpelację w 

sprawie rozwiązania problemu Mieszkańców ul. Działkowej, zgodnie z wnioskiem 

Mieszkańców do Burmistrza z dn. 14.08.2023 r. Nawierzchnia ulicy Działkowej została 

wykonana bez infrastruktury odwadniającej. Problemy z odprowadzaniem deszczówki 

nasilają się na ulicach Osiedla, czyli ul. Działkowej i Robotniczej przy większych opadach 

deszczu. Zamontowanie studni chłonnej na placu MPK nie rozwiązało problemu ulic. 

Odpowiedź: „Dotyczy: interpelacji złożonej w dniu 21.08.2023 r. w sprawie odwodnienia 

ulicy Działkowej i Robotniczej w Koniecpolu. 

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 21.08.2023 r. informuję, że w ramach pozyskanego 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remonty dróg gminnych w 

najbliższym czasie będzie remontowany chodnik w ulicy Działkowej w Koniecpolu. Remont 

polegał będzie na wymianie krawężnika drogowego i obrzeża trawnikowego oraz na 

położeniu nowej nawierzchni z kostki brukowej. Ulica Działkowa nie posiada kanalizacji 

deszczowej,  do której można by sprowadzić wody opadowe, a bardzo mały spadek podłużny 

jezdni uniemożliwia spływ wody do kanalizacji w ulicy Szkolnej. Przy realizacji tych prac 

Gmina Koniecpol zleci doraźnie wykonanie studni chłonnej w celu przechwycenia części wód 

deszczowych. W celu rozwiązania docelowo problemu odwodnienia ul. Działkowej i ul. 

Robotniczej kieruję Pani wniosek na Komisję Finansów Rady Miejskiej w celu dalszego jego 

procedowania.” 

Ad 8 Interpelacje radnych. 
Nie było zgłoszonych interpelacji radnych. 
 

Ad. 9 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Zbigniew Domoradzki odniósł się do przebudowy drogi wojewódzkiej 786, w wyniku 

czego na ul. Włoszczowskiej i ul. Żeromskiego jest wzmożony ruch, szczególnie 

samochodów ciężarowych. Droga powiatowa jest rozjeżdżana. Radny zgłaszał, że studzienki 

się zapadają. Jest to uciążliwe i niebezpieczne dla okolicznych mieszkańców. Prace 

inwestycyjne na drodze wojewódzkiej jakby zwolniły. Radny powiedział, żeby gmina 

zwróciła się do inwestora lub do urzędu wojewódzkiego z prośbą o przyspieszenie 

wykonywanych prac. Były podjęte działania przez powiat włoszczowski o wprowadzenie 

tonażu na tych drogach powiatowych. Zarząd Dróg Wojewódzkich objazd dla pojazdów 

ciężarowych wyznaczył przez Nagłowice i Szczekociny, a każdy objeżdża naszymi drogami. 

Radny poprosił o zwrócenie się do powiatu o ograniczenie tego tonażu.  

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk w imieniu sprzedających na targowisku w Koniecpolu 

przekazała podziękowania dla osób prowadzących za rzetelne przygotowania do inwestycji.  
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Ad. 10 Sprawy różne. 

Burmistrz Ryszard Suliga zachęcił wszystkich do wzięcia udziału w nadchodzących 

wyborach w dniu 15 października 2023 r. W gminie Koniecpol mamy nowy obwód do 

głosowania nr 8 w Okołowicach.  

 

Ad.11 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

LXIV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LXIV Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 17:05.        


